
Bestyrelsesmøde d. 10. februar 2020 kl. 18:00 i fællesrummet 
 
 
Til stede: Gunilla, Maria, Katrine, Mathias, Emil, Carsten og Thomas 
Afbud: Valentin 
 
 
Dagsorden 

1. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde 
2. Orienteringspunkter (orientering vedrørende tidligere beslutninger, hændelser, 

korrespondance mv.) 
3. Beslutningspunkter (indkomne forslag optaget på dagsordenen, hvortil der kan træffes 

beslutning) 
4. Gennemgang af foreningens mail 
5. Næste møde 
6. Evt. 

 
 
Ad. 1. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde 
Kloak 
Lyngholm har foretaget TV-inspektion. Bestyrelsen afventer rapporten. 
 
Altanudvalg 
Steffen og Rikke fra 24 er i gang med at undersøge mulighederne for altaner. Der vil komme et 
opslag på Facebook med yderligere informationer. Hvis der er beboere, som er interesseret i at give 
en hånd med, så kontakt endelig Steffen eller Rikke 

 

 
Ad. 2. Orienteringspunkter 
Vejlaugsmøde 
Mathias og Thomas har deltaget i et møde vedr. stiftelsen af vejlaug for Provstevej. Det er endnu i 
sin spæde start og der ligger meget benarbejde inden det kommer op at køre. Det blev besluttet at 
nedsætte en arbejdsgruppe mhp. at danne overblik over antallet af interesserede på Provstevej. 
 
 
Ad. 3. Beslutningspunkter 
Orientering om midler bygningsfornyelse 
Københavns Kommune har etableret en pulje til bygningsfornyelse. Bestyrelsen har besluttet at 
søge fra denne til energibesparende renoveringsprojekter, som allerede var tiltænkt 
vedligeholdelsesplanen. Vi vil tage udgangspunkt i tiltag som nævnt i foreningens efterhånden 
gamle energimærkning. Det vil eksempelvis dreje sig om renovering af gavl, isolering af kælderloft 
og, hvis det kan lade sig gøre, tilskud til installation af vandmålere. Det ser ikke ud til at vi er 
berettiget til tilskud til nye vinduer da disse skal være mindst 25 år gamle. 
 



I første omgang skal der blot indsende en kort idébeskrivelse af projektet. Til dette er der frist den 
1. marts. Mathias og Thomas udarbejder denne. Bestyrelsen modtager gerne input fra beboerne til 
forlag. 
 
Bestyrelsen vil gerne understrege, at dette hurtigt kan blive et tidskrævende arbejde, så resultatet 
vil i høj grad afhænge af, hvor meget hjælp og støtte vi kan få fra beboerne. 
 
Her er en række interessante links: 
https://www.kk.dk/sites/default/files/folder_renovering_28x40.pdf 
https://www.kk.dk/byfornyelse 
https://byfornyelsesportalen.kk.dk/artikel/ansoegning 
https://byfornyelsesportalen.kk.dk 
https://byfornyelsesportalen.kk.dk/sites/byfornyelsesportalen.kk.dk/files/raadgivermoede_2020_
samlet_praesentation_low_res.pdf 
 
Rensning af varmtvandsbeholder 
Varmtvandsbeholderen skal renses og der bestilles tid hos VVS’eren inden længe. Det kommer til at 
medføre lukning af vand i en del timer, så beboerne bliver varslet i god tid forinden. 
 
 
Ad. 4. Gennemgang af foreningens mail 
Bestyrelsen gennemgik foreningens mails 
 
 
Ad. 5. Næste møde 
2. marts 2020, kl. 18.00.  
 
Ad. 6. Evt. 
- 
 
Mødet sluttede kl. 20:30. 
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